
 
 
2008年2月10日乩谕 (CE) 
戊子年正月初四日乩谕 

 

本师大峰是 
 

  雨雪突封半神州， 

  寒冷苦災亿众受， 

  正应尘土末期劫， 

  功积丰腴可免扰， 

  常萌善念秉虔作， 

  献诚自得护天佑， 

  岁首借乩示诸子， 

  抱德不离福果收。 

 
解曰:  

大雨和大雪突然封盖了半个中国大地; 寒冷和痛苦的灾难, 

使到上亿的人在受难; 这正应验了世界将要结束的劫难. 

只要储积丰腴的功德, 才可免受困扰。时常萌起做善事的念头; 

秉着良心虔诚的实行; 以真诚的心作出贡献, 就能获得上天的庇佑. 

趁着新年, 借着第一个乩期, 开示各位弟子: 坚持不要离弃修德行善, 

就会有福报。  

 
Heavy rain and snow covers half of China. “Billions” of people suffer from the bitter 
cold and sufferings of the disaster. This marks the world coming to an end. There is no 
worry for those who are able to work hard to accumulate more merits.  Everyone must 
have compassion in him and work with a conscience. Be sincere and in this way you 
will receive Heaven’s blessings. Optimize on the New Year and using the occasion of 
the first “Ji” session, instructs all disciples as follows: Be firm in the cultivation of moral 
and performing charity and bountiful blessings await you.    
 
 
 
 
 
 
 
 
 


